
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  20. septembra 2017 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. 

Martin Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

 

Ďalší prítomní: p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

              p. Miriam Pallová – samostatný odborný referent 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 09.08.2017 

4. Správa o hospodárení za I. polrok 2017 

5. Pridelenie nájomného bytu 

6. Rôzne 

7. Záver 

1. Rokovanie OZ otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Privítala všetkých prítomných.       

Starostka konštatovala, že prítomní sú ôsmi poslanci, obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Rokovanie OZ je verejné, vyhotovuje sa z neho videozáznam. P. 

starostka navrhla doplniť program o bod č. 6  Návrh rozpočtového opatrenia č. 7/2017 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

A, Schvaľuje  doplnenie programu o bod č. 6. Návrh rozpočtového opatrenia č. 7/2017 

B, Schvaľuje programu zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 09.08.2017 

4. Správa o hospodárení za I. polrok 2017 

5. Pridelenie nájomného bytu 

6. Návrh rozpočtového opatrenia č. 7/2017 

7. Rôzne 

8. Záver 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 



Proti: - 

 

2. P. starostka navrhla do návrhovej komisie: Ing. Milana Vlčeka, p. Evu Vlčkovú a p. 

Renátu Karnovú, vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov 

zápisnice určila: p. Milana Junasa a Ing. Martina Lenárta. Predseda návrhovej komisie 

Ing. Milan Vlček prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková a p. Renáta 

Karnová 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovú a overovateľov zápisnice 

 p. Milana Junasa a Ing. Martina Lenárta 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

3. Po kontrole plnenia uznesení OZ  č. 70-76 /2017 zo dňa  09.08.2017 p. starostka 

konštatovala, že na základe požiadavky poslancov je prítomný  aj správca multifunkčného 

ihriska  p. Zdenko Pačan, ktorý informoval poslancov o neprípustnom správaní 

návštevníkov multifunkčného ihriska. V prípade, že nedôjde k náprave správca podľa 

svojho uváženia vykáže z ihriska tie osoby, ktoré budú sústavne porušovať prevádzkový 

poriadok. Poslanci v diskusii  navrhli zavedenie príspevku na úhradu časti prevádzkových 

nákladov. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje výšku príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s prevádzkou 

multifunkčného ihriska nasledovne: 

Deti a študenti   1,- €/max. 2 hod. 

Dospelí              2,- €/max. 2 hod. 

Oslobodenie od príspevku: občania s trvalým pobytom na území obce, školy, školské 

zariadenia a zariadenia sociálnych služieb. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 70-76 /2017 zo dňa  09.08.2017 

a konštatuje ich priebežné plnenie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 



Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

O 17:12h  p. Zdenko Pačan opustil rokovaciu miestnosť. 

 

4. Prehľad čerpania rozpočtu obce za 1. polrok 2017 bol doručený poslancom spolu 

s pozvánkou. Zo strany poslancov ani hlavnej kontrolórky neboli vznesené pripomienky.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Berie na vedomie Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2017 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

5. Predseda bytovej komisie Ing. Martin Lenárt informoval, že bytová komisia posúdila 

žiadosti o pridelenie nájomného bytu a odporúča schváliť pridelenie 2-izbového obecného 

nájomného bytu č. 9,  ktorý sa nachádza v bytovom dome č. 556 v Liptovskej Porúbke p. 

Jozefovi Šoltésovi od 01. 10. 2017 na dobu nájmu 1 rok. Predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. a v zmysle čl. 2 ods. 8  Všeobecne záväzného nariadenia č. 

5/2015 o podmienkach prideľovania bytov a správy bytových domov obstaraných s 

použitím verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania, na základe návrhu 

bytovej komisie.  

 

A, Schvaľuje pridelenie 2- izbového obecného nájomného bytu č. 9 o výmere 54,92 m²,  

ktorý sa nachádza v bytovom dome č. 556 v Liptovskej Porúbke, postavený na parcele 

KN-C č. 1395/4, zapísaný na LV č. 2559 

 

Nájomcovi: Jozefovi Šoltésovi 

od 01. 10. 2017 

Na dobu nájmu 1 rok  

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

6.  Rozpočtové opatrenie č. 07/2017. Tento bod bol doplnený na základe oznámenia 

zdravotných poisťovní o vykonanom ročnom zúčtovaní zdravotného poistenia. Predseda 

návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje  zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 7/2017 v súlade 

s ustanovením § 14 zákona ods. 2 písmeno b) a c)  zákona č. 583/2004 o rozpočtových 



pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov,  povolené prekročenie a viazanie bežných príjmov vo výške 

5.907,00 €, a povolené prekročenie a viazanie bežných výdavkov  vo výške 5.907,00 €, na 

strane kapitálových príjmov vo výške 2.000,00 € a  na strane kapitálových výdavkov 

podľa funkčnej klasifikácie  vo výške 2.000,00 €. Vykonanou zmenou nebude narušená 

rovnováha rozpočtu obce na rok 2017. Rozpočtové opatrenie tvorí neoddeliteľnú súčasť 

uznesenia. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

7. V bode rôzne p. starostka informovala:  

- investičná akcia „Prístavba, nadstavba a stavebné úpravy materskej školy“ bola 

ukončená, stavba je protokolárne odovzdaná, dodávateľ ešte odstraňuje závady 

a nedorobky. V pondelok boli zamestnanci RÚVZ na obhliadke stavby, čakáme na 

vydanie záväzného stanoviska, na porealizačné zameranie stavby a môžeme podať 

žiadosť o kolaudáciu. Po kolaudácii obec zorganizuje deň otvorených dverí, aby si mohli 

občania pozrieť novovybudované priestory. Následne bude potrebné určiť podmienky 

prenájmu spoločenských priestorov.  

- na oplotení areálu MŠ sa ešte pracuje, brány sú objednané, momentálne čakáme na ich 

dodanie. Deti z MŠ chodia na prechádzky alebo sa hrajú  na multifunkčnom ihrisku. 

Zástupca stolnotenisového družstva p. Miloslav Linský predložil požiadavku na užívanie 

novovytvorených spoločenských priestorov za účelom hrania stolnotenisových zápasov. 

P. starostka požiadala poslancov, aby sa k požiadavke vyjadrili. Poslanci v krátkej diskusii 

okrem p. Milana Junasa nesúhlasili s užívaním novovytvorených spoločenských 

priestorov, keďže nie sú svojim technickým vyhotovením vhodné pre športovú činnosť.  

Zamestnanci obecného úradu majú preveriť možnosť prenajatia vhodných priestorov 

/telocvične/  pre stolnotenisový oddiel.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Súhlasí s podporou stolnotenisového oddielu formou zabezpečenia a uhradenia prenájmu  

vhodných priestorov pre tréningy a zápasy stolnotenisovej ligy z rozpočtu obce. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

P. starostka požiadala poslancov o navrhnutie termínu Minifutbalového turnaja pre 

dospelých organizovaného obcou v spolupráci s DHZ.  Poslanci jednomyseľne odsúhlasili 

termín turnaja  na deň 15. október 2017 t.j.  nedeľa so začiatkom o 10.00h. 

P. starostka ďalej informovala: 



- na bytových domoch  č. 505 a č. 506 boli vykonané revízie okien, z fondu opráv budú 

financované náklady na ich opravu a údržbu. V priebehu budúceho roku bude nevyhnutné 

spraviť revíziu aj na bytových domoch č. 555 a č. 556. 

- v rámci miestnej obhliadky k výrubu stromov pracovníci NAPANT-u odporučili obci 

požiadať o súhlas na výrub 2 ks stromov smrek pichľavý, ktoré sa nachádzajú v objekte 

MŠ. Stromy majú narušený koreňový systém a ohrozujú nielen majetok obce ale aj 

bezpečnosť a zdravie detí navštevujúcich MŠ. 

- Vojenský kartografický ústav Harmanec obci ponúka spoluprácu a turistické mapy. 

Zástupca ústavu predložil návrh spolupráce, ktorá by pozostávala z objednania 136 ks 

turistických máp a 1ks exteriérovej mapy na plastovej tabuli v celkovej cene 808,- Eur. 

Poslanci v krátkej diskusii nesúhlasili s touto formou spolupráce a obstaraním máp. 

- dňa 18.októbra 2017 sa malo podľa schváleného harmonogramu uskutočniť rokovanie 

OZ. Na návrh p. starostky, ktorá má v tomto termíne aj hlavnou kontrolórkou pracovné 

povinnosti mimo obce obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo náhradný termín. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje termín konania OZ na 23. októbra 2017  

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin 

Lenárt, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Milan Vlček, p. Eva Vlčková 

Zdržali sa: - 

Proti: - 

Keďže sa blíži koniec roka, začína sa s prípravou návrhu rozpočtu na rok 2018 

a výhľadových rozpočtov na roky 2019 a 2020 p. starostka  požiadala poslancov o 

doručenie návrhov k rozpočtu na obecný úrad. 

P. starostka poďakovala všetkým, ktorí pomohli pri organizácii slávnostného zasadnutia 

OZ ako aj pri zabezpečení akcie Výstup  na Slemä.   Zároveň požiadala poslancov, aby si 

do budúceho zastupiteľstva pripravili svoje návrhy na prehodnotenie  podmienok užívania 

spoločenských priestorov.  

P. starostka dala priestor na interpelácie poslancov. 

P. Eva Vlčková vzniesla tieto dotazy:  

- osadenie zábradlia pri vstupe na cintorín pri strednej a poslednej bráne.                                

-    zavedenie uvítania do života od roku 2018           

-    otvorenie poriadku odmeňovania poslancov 

p. Renáta Karnová navrhla dovezenie štrku k poslednej bráne, nakoľko kvôli zlým 

poveternostných podmienkam v posledných rokoch bolo pri vstupe blato. 

p. starostka poukázala na skutočnosť, že na obci máme už len 2 zamestnancov 

zabezpečujúcich zbieranie smetí ktorí budú postupne kosiť cintorín. Po vyhotovení  

uzávierok za tretí štvrťrok 2017 budeme vedieť, či nám finančná situácia obce umožní 

osadiť zábradlie tento rok, alebo až na jar.  Starostka informovala, že dňa 21.09.2017 sa 

zúčastní stretnutia so zástupcami ÚPSVaR, ktorí predstavia možnosti uplatnenia sa 



nezamestnaných na trhu práce, čím by si obec pomohla hlavne pri zimnej údržbe ciest. 

Starostka je naklonená myšlienke organizovať Uvítanie do života, bolo by vhodné  ho 

robiť minimálne dvakrát do roka. Záverom p. starostka  skonštatovala, že v okolí domu 

smútku a na cintoríne je potrebné vykonať množstvo prác a úprav, ktoré sa budú 

realizovať v rámci finančných možností obce a klimatických podmienok. 

Hlavná kontrolórka nadviazala na slávnostné zastupiteľstvo a keďže sa nemal kto 

poďakovať p. starostke za jej prácu, čo ju veľmi mrzelo, vykonala tak nielen vo svojom 

mene ale aj v mene poslancov.  

p. Lýdia Rúfusová informovala, že bola upozornená na chýbajúce označenie turistickej 

trasy na Slemä.  

p. starostka - v priebehu budúceho roku bude označenie obnovené v zmysle dohody 

o spolupráci so Slovenským zväzom protifašistických bojovníkov Liptovský Mikuláš 

p. Lýdia Rúfusová vzniesla dotaz na riešenie podnetu, ktorý zaslali občania a bol 

postúpený predsedovi komisie pre ochranu verejného poriadku. 

p. Čajnák informoval prítomných že podnet s dotyčným prerokoval. 

p. starostka požiadala predsedu komisie pre ochranu verejného poriadku o doručenie 

záznamu z prerokovania podnetu občanov ohľadom rušenia kľudu. 

O 18.24h hlavná kontrolórka a p. Ladislav Hutka opustili rokovaciu miestnosť z dôvodu 

plnenia iných pracovných povinností. 

p. Lýdia Rúfusová vzniesla požiadavku na orezanie lipy v čase vegetačného kľudu. 

p. Ľuboš Čajnák upozornil na parkovanie áut v páse zelene popri potoku a popri požiarnej 

zbrojnice.  

Na záver rokovania sa vyjadrila prítomná verejnosť. 

Mgr. Jana Stephany poprosila prítomných poslancov  aby mysleli pri tvorení rozpočtu na 

cestu plnú výtlkov smerom k bývalej Škole v prírode. Apelovala na poslancov aby pri 

tvorbe rozpočtu na rok 2018 vyčlenili finančné prostriedky na dobudovanie chýbajúcich 

a nevyhovujúcich inžinierskych sietí a požadovala častejšie kontroly stavu zjazdnosti 

komunikácie. 

p. Jakub Moravčík sa v diskusii pripojil s nasledovnými podnetmi: 

- prístupová komunikácia k bývalej Škole v prírode ako bude postupovať obec pri jej 

vysporiadaní a údržbe.                           

-     aký bude postup obce pri rozvoji turizmu /vyznačenie turistického chodníka/        

- v akom štádiu je riešenie SKI CENTRUM Zapač  /prevod majetku/                                      

-     podpora a rozvoj športových aktivít v obci                       

-     rozšírenie osvetlenia  

Na dotazy odpovedala p. starostka nasledovne:  

-Údržbu štátnej cesty III. triedy zabezpečuje Správa ciest Žilinského samosprávneho 

kraja, závod LIPTOV. Štátna cesta končí pri autobusovej zastávke pri dome č. 186.  

Miestne komunikácie sú v kompetencii obce, problém je však v tom, že obec nemôže 



investovať do majetku, ktorý nie je v jej vlastníctve. Preto je v prvom rade potrebné 

majetkovo právne vysporiadať pozemky pod miestnymi komunikáciami, ktorému 

predchádza geodetické zameranie miestnych komunikácií, identifikácia „E“-čkových 

parciel, Následne obec musí vyplatiť  vlastníkov týchto pozemkov. V rôznych častiach 

obce nie sú vysporiadané pozemky pod miestnymi komunikáciami, takže musíme počítať 

s tým, že obec to bude stáť nemalé finančné prostriedky z rozpočtu obce. 

- Po schválení územného obce v roku 2002, ktorým bol schválený nový stavebný obvod, 

mala byť najskôr vybudovaná prístupová cesta a technická infraštruktúra, až potom sa 

mali v tejto lokalite povoľovať stavby. Vybudovanie miestnej komunikácie bez dotácie 

nie je obec schopná zabezpečiť zo svojho rozpočtu.  

p. Rúfusová podotkla, že je poslankyňou OZ od roku 2006, opýtala sa p. Stephany, prečo 

nežiadali vedenie obce o vybudovanie cesty a technickej vybavenosti v tejto časti obce už 

v roku 2007, keďže v tomto roku im bolo vydané stavebné povolenie. V predchádzajúcom 

programovacom období  boli veľké možnosti na získanie dotácií na budovanie 

infraštruktúry a miestnych komunikácií. 

- Ťažko sa hovorí, keď tu poslanec p. Peter Tekel nie je, ale skutočnosť je taká že 

monitorovať stav miestnej komunikácie v tejto lokalite prisľúbil predseda Komisie 

výstavby, územného plánovania a ochrany životného prostredia p. Peter Tekel, ktorý mal 

následne na obecný úrad avizovať potrebu zabezpečenia materiálu na úpravu výtlkov.  

Vždy keď ste ma informovali o potrebe zasypať výtlky snažila som sa v čo najkratšom 

čase zabezpečiť materiál. 

-Obec požiadala takmer pred 3 rokmi Okresný súd Žilina o zrušenie účasti obce  

v spoločnosti SKI CENTRUM Zapač s.r.o..  Súd však do dnešného dňa súd nerozhodol 

z dôvodu nevysporiadaných  pohľadávok voči Prima banke Slovensko a.s.. Na druhej 

strane sme zistili skutočnosť, že  ten istý Okresný súd Žilina zrušil väčšinového 

spoločníka a to spoločnosť SKV Agency s.r.o.. Právny zástupca obce podniká v tejto 

súvislosti príslušné právne kroky. 

 

p. starostka vyzvala prítomných občanov aby zvážili svoju kandidatúru v nadchádzajúcich 

voľbách do orgánov samosprávy obce v roku 2018. 

 

O 19.18h p. Renáta Karnová opustila rokovaciu miestnosť. 

 

9. p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní OZ,  a konštatovala, 

že zasadnutie OZ  sa bude konať 23.10.2017. 

 

 

Zasadnutie bolo  ukončené o 19.18 h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová                                 v.r.  

                                                                                                                                                  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová                             v.r.      

 

Overovatelia zápisnice:  :  p. Milan Junas              v.r.  

 

          Ing. Martin Lenárt         v.r. 


